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Protokół Nr 14/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

 Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych  

odbytego w sposób zdalny w dniu 24 marca 2021 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:05, a zakończyło się o godzinie 14:12.         

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Królikowski - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842) 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecni – Robert Dudek, Tomasz Jarema 

 

Ad.3  

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 
3.1 Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 

oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli za rok 2020”. 
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- Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku 2020. 

- Informacja o stanie bezpieczeństwa pożarowego Powiatu Myśliborskiego. 

 
Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o przedstawienie przedmiotowych informacji. 

 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowy Policji w Myśliborzu 

Przedstawił i omówił Informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Powiatu Myśliborskiego w roku 2020. Przedstawił dane dotyczące problematyki kryminalnej,  

oraz  przestępstw i ich wykrywalności. Podał dane dotyczące problematyki prewencji. 

Przedstawił informacje na temat spraw związanych z ruchem drogowym. Podał informacje na 

temat wypadków drogowych, wystawionych mandatów, pouczeń i zatrzymanych praw jazdy. 

Przedstawił informacje na temat sytuacji kadrowej w jednostce.  

 

Maciej Iwko – p.o. Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu 

Przedstawił swoją osobę. Podał informacje na temat działań podejmowanych na terenie 

Powiatu Myśliborskiego w 2020 roku. Podał dane dotyczące zdarzeń. Przedstawił informację 

na temat wyposażenia i remontów budynków komendy straży Pożarnej w Myśliborzu  

i w Dębnie. Przedstawił informacje na temat doposażenia jednostek w samochody operacyjne. 

Odniósł się do planów w zakresie termomodernizacji budynków. Poruszył sprawę dotyczącą 

działań związanych z poprawą łączności radiowej na terenie Gminy Barlinek i Boleszkowice. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, jaki czas przewiduje się na wdrożenie nowego systemu łączności? 

 

Maciej Iwko – p.o. Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że uzależnione to jest od kosztów. Działania zostaną wdrożone etapami  

w okresie najbliższych dwóch lat. 

 

Wojciech Cheba – Samodzielne Stanowisko ds. Obronnych i Zarządzania Kryzysowego  

Przedstawił Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 

oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli za rok 2020”. Przekazał, że odbyło 

się jedno posiedzenie  Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, na którym omówiono 

najważniejsze sprawy dotyczące zagrożeń. Przedstawił informację na temat odbytych 

posiedzeń Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, na których omówiono 

zagadnienia związane z: 

  wystąpieniem ogniska „Ptasiej Grypy” w miejscowości Rościn (gmina Myślibórz),  

oraz wytyczeniem stref: zapowietrzonej oraz zagrożonej, w tym wprowadzeniu obostrzeń 

związanych z ich ustanowieniem,  

 pojawieniem się zagrożenia epidemiologicznego związanego z pierwszymi 

zachorowaniami na koronawirusa na terenie Polski, 

 pojawieniem się pierwszych przypadków zachorowań koronawirusa na terenie 

Powiatu Myśliborskiego, 

 opracowaniem koncepcji zapobiegania i zwalczania koronawirusa na terenie Powiatu 

Myśliborskiego, 

 raportowaniem sytuacji epidemiologicznej na terenie Powiatu Myśliborskiego, 

 pojawieniem się zagrożenia związanego z identyfikacją wystąpienia ASF 

(Afrykańskiego Pomoru Świń) w bezpośrednim sąsiedztwie granic Powiatu Myśliborskiego, 
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 tematyką związaną z bezpiecznymi wakacjami, 

 tematyką związaną z bezpieniężnym wypoczynkiem nad wodą. 

Omówił działania jakie wykonywano w wymienionych obszarach. 

Bogdan Marciniak – Zastępca Komendanta Powiatowy Policji w Myśliborzu 

Złożył podziękowania za pomoc w postaci przekazania środków ochronnych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Myśliborzu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-

2033. 
 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o omówienie przedmiotowego projektu uchwały z uwzględnieniem przesłanej 

zmiany. 
 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Członek Komisji – Robert Dudek 

Poprosił o informację na temat wniosku dotyczącego zwiększenia planu wydatków o kwotę 

76 954,90 zł na zadanie  „Adaptacji budynku byłej bursy na siedzibę Starostwa Powiatowego 

i powiatowych jednostek organizacyjnych”: w części dotyczącej lewego skrzydła przyziemia. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Wyjaśnił, że prace remontowe dotyczą przygotowania pomieszczeń na potrzeby Wydziału 

Geodezji, Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami oraz Powiatowego Zespołu ds. 

Orzekania Niepełnosprawności. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia, ze wnioskowane zabezpieczenie środków finansowych związane jest  

z koniecznością wykonania robót dodatkowych. 

 

Agnieszka Wasilewicz – Zastępca dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła informacje na temat planowanych do realizacji robót dodatkowych. Odniosła się 

do kwestii realizowanych robót budowlanych. Przedstawiła szczegółowe wyjaśnienia 

dotyczące prowadzonych uzgodnień. Odniosła się do kwestii wykonania projektu i kosztów  

z tym związanych. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 5 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna – Krystyna Wyszyńska 

 

4.2 w sprawie zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego projektu uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

4.3 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze 

oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 

42 ust. 3 ustawy – Karta Nauczyciela, pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych  

w poradni psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli praktycznej nauki zawodu we 

wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał, jaki był pierwotny wymiar godzin dla logopedów i pedagogów, czy wynosił on        

22 godziny, czy też został zwiększony? 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że wynosił 22 godziny i nie był zmieniany. Złożyła wyjaśnienia dotyczące 

projektów uchwał. Poinformowała, że zostały one zaopiniowane pozytywnie przez związki 

zawodowe zrzeszające nauczycieli. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Poprosił o wyjaśnienia zapisu dotyczącego wymiaru obowiązkowego tygodniowego wymiaru 

godzin. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła wyjaśnienia w przedmiotowej kwestii.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 
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4.4 w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół  

i placówek oświatowych Powiatu Myśliborskiego za ich osiągnięcia w zakresie pracy 

dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. 
 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zwrócił uwagę na kryteria przyznawania nagród. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedstawionych kryteriów. Zwróciła uwagę, że nagrody 

powinny być przyznawane ponad zakres czynności jaki jest wykonywany przez pedagoga. 

 

Przewodniczący Komisji – Andrzej Królikowski 

Zapytał o terminy wypłacania nagród? Czy są zaplanowane odstępstwa? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że zaplanowano odstępstwa, podała informacje na temat wyznaczonych 

terminów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

4.5 w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionej 

młodzieży. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że realizacja 

programu będzie odbywała się na podstawie regulaminu, który zostanie ustalony odrębną 

uchwałą. Przedstawiła informacje na temat programu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

4.6  w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Myśliborzu w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych  

w Myśliborzu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał, czym spowodowane jest przekształcenie liceum z trzyletniego w czteroletnie? 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że ma to związek ze zmianą ustroju oświatowego i ustalonym planem sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. Złożyła wyjaśnienia związane z przekształceniem szkoły. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

4.7 w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata 

2021 – 2024. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy program. Przedstawiła informacje na temat 

funkcjonowania Regionalnego Centrum Kryzysowego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 

 

4.8 w sprawie określenia wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2021 roku. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Podała informacje na temat podziału 

kwot  środków finansowych przeznaczonych na poszczególne zadania. Podała dane dotyczące 

ilości zrealizowanych w 2020 roku wniosków na likwidację barier architektonicznych, 

technicznych i w komunikowaniu się. Podała informacje na temat wykonanych zadań  

w ramach przyznanych środków finansowych. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały głosowało 6 Członków Komisji, 0 – przeciw, nikt 

nie wstrzymał się od głosu 
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Ad. 5 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał o ilość wykonanych szczepień na terenie Powiatu Myśliborskiego? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że nie posiada danych o ilości zaszczepionych osób, jednak informacja w tej 

sprawie zostanie przekazana radnym Rady Powiatu. Poinformował, że szczepienia zostały 

wykonane we wszystkich jednostkach organizacyjnych, w których powinny być zrobione. 

 

2. Członek Komisji – Wojciech Ciechanowicz 

Zapytał o rozmowy w kwestii przeniesienia siedziby Wydziału Komunikacji w Dębnie. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje na temat prowadzonych ustaleń w tej sprawie. Zwrócił uwagę, że 

prawdopodobnie Burmistrz Dębna przeznaczy pomieszczenia po obecnym wydziale oświaty 

na potrzeby funkcjonowania wydziału Komunikacji w Dębnie. 

Poruszył temat związany z realizacją zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych. 

Poprosił o rozmowy w kwestii rozdysponowania środków finansowych tzw. covidowych  

w Gminie Boleszkowice. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:12 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
 

 


